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       Hajnówka,  18 listopada 2021 r.  

Or.0012.1.5.2021 

 

Protokół Nr 22/21 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

 z dnia 27 października 2021 r. 
 

Posiedzenie Komisji rozpoczęto o godz. 9:00 w sali Urzędu Stanu Cywilnego. 

Lista radnych uczestniczących w posiedzeniu Komisji stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

W posiedzeniu uczestniczyli wszyscy członkowie komisji. Ponadto w posiedzeniu 

brali udział: Skarbnik Gminy Iwona Szwarc, Sekretarz Gminy Aleksander Kulik, 

Kierownik Referatu Inwestycji, Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami 

- Andrzej Golonko oraz Inspektor ds. oświaty Krystyna Onopryjuk. 

Przewodnicząca Komisji Katarzyna Jakubowska otworzyła posiedzenie, przywitała 

przybyłych oraz przedstawiła proponowany porządek obrad (Załącznik Nr 2 do protokołu) w 

następującym brzmieniu: 

  
1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Zapoznanie się z informacją o przebiegu wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2021 

roku; 

4.  Rozpatrzenie i opiniowanie projektów uchwał: 

4.1. w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok; 

4.2. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Hajnówka na lata 

2021-2028; 

4.3. w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomości; 

4.4. w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2022 

rok; 

4.5. w sprawie przyjęcia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 

terenie Gminy Hajnówka; 

4.6. w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody dla pomników przyrody; 

4.7. w sprawie przyjęcia aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 

elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Hajnówka na lata 2014-2029;  

4.8. w sprawie przyjęcia Raportu z realizacji „Programu Ochrony Środowiska dla 

Gminy Hajnówka na lata 2019-2029”, za lata 2019-2020; 

4.9. w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Hajnówka z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2022 rok; 

5. Zapoznanie się z Informacją z realizacji uchwał Rady Gminy Hajnówka podjętych od  

marca 2021 r. do września 2021 r. 

6. Zapoznanie się z Informacją Wójta Gminy Hajnówka w sprawie oświadczeń 

majątkowych za 2020 rok, złożonych przez pracowników Urzędu Gminy oraz kierowników 

gminnych jednostek organizacyjnych zobligowanych do ich złożenia przepisami ustawy z 

dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. 
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7. Zapoznanie się z Informacją Przewodniczącego Rady Gminy Hajnówka w sprawie 

oświadczeń majątkowych za 2020 rok, złożonych przez radnych zobligowanych do ich 

złożenia przepisami ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym.  

8. Zapoznanie się z informacją o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Hajnówka w 

roku szkolnym 2020/2021.  

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

Do przedstawionego porządku obrad uwag nie wniesiono.  

 

Do punktu 3-go. Zapoznanie się z informacją o przebiegu wykonania budżetu 

Gminy za I półrocze 2021 roku;  
 Skarbnik Gminy Iwona Szwarc przedstawiła informację o przebiegu wykonania 

budżetu Gminy za I półrocze 2021 roku. Poinformowała, iż uchwalony budżet na 2021 rok 

zakładał dochody w kwocie 17 612 713 zł. oraz wydatki w wysokości  18 643 888 zł. W 

planie budżetowym przewidziano również deficyt w kwocie 1 031 175 zł., który miał być 

pokryty przychodami pochodzącymi z zaciągniętych kredytów w kwocie 400 000 zł oraz 

wolnymi środkami w kwocie 500 000 zł., a także  ze środków po rozliczonych projektach 

unijnych w kwocie 131 175 zł. Pani Skarbnik dodała, iż w strukturze przychodów 

przewidziano kwotę w wysokości 1 785 243 zł oraz rozchodów w kwocie 754 068 zł. W 

trakcie roku budżetowego uchwałami Rady Gminy oraz Zarządzeniami Wójta Gminy zostały 

wprowadzone zmiany, które spowodowały zwiększenie dochodu o 24% planu początkowego 

tj. o kwotę 4 304 088 zł. oraz wydatków o kwotę 5 585 946 zł, co stanowi 30% planu 

początkowego. Ponadto zwiększył się deficyt budżetowy o kwotę 1 281 858 zł. Wynik 

budżetu na koniec I półrocza przy planowanym deficycie w kwocie 2 313 033 zł. zamknął 

się nadwyżką budżetową w kwocie 1 754 537 zł. W trakcie zmian na koniec półrocza plan 

dochodów zamknął się kwotą ponad 21 mln zł., został wykonany w kwocie ponad 10 mln zł. 

Plan wydatków zamknął się kwotą ponad 24 mln, a wykonanie wyniosło ponad 8 mln. Pani 

Skarbnik poinformowała również o zobowiązaniach na dzień 1 stycznia 2021 r. z tytułu 

zaciągniętych w latach poprzednich kredytów oraz pożyczek w łącznej kwocie 3 576 369 

zł. Dodała, iż w pierwszym półroczu dokonano spłaty w kwocie 377 034 zł. Planowanego 

kredytu nie zaciągnięto. Na koniec półrocza zadłużenie gminy Hajnówka wyniosło 3 199 

335 zł.  Pani Skarbnik nadmieniła, iż przedłożona przez Wójt Gminy informacja z wykonania 

budżetu za I półrocze 2021 r. została pozytywnie zaopiniowana przez Regionalną Izbę 

Obrachunkową w Białymstoku Uchwałą z dnia 2 sierpnia 2021 r.  

 Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Podjęto krótką dyskusję. Pani Skarbnik 

poinformowała, iż Gmina Hajnówka otrzymała ponad 6 mln. zł. z Programu Inwestycji 

Strategicznych Rządowego Funduszu „Polski Ład”. Dalszej dyskusji nie podjęto. 
(Załącznik Nr 3 do protokołu) 

 

Do punktu 4-go. Rozpatrzenie i opiniowanie projektów uchwał: 

   4.1. w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok; 
Skarbnik Gminy Iwona Szwarc przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie gminy na 2021 rok. Poinformowała, iż wprowadzone zmiany dotyczą wydatków 

budżetowych i przychodów budżetowych. Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany 
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wprowadzone do  budżetu. Objaśnienia dokonanych  zmian  zawarte  zostały w załączniku 

Nr 7 do projektu uchwały. Pani Skarbnik dodała, iż po dokonanych zmianach budżet gminy 

zamknie się po stronie dochodów kwotą 22 281 515 zł. oraz po stronie wydatków kwotą 

24 194 548 zł.  

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Podjęto dyskusję. Skarbnik wyjaśniła sposoby 

naliczania podatków od nieruchomości oraz podatków z PIT. Podjęto temat wysokości opłat 

za gospodarowanie odpadami oraz kosztów związanych z rozbudową składowiska PSZOK. 

Przewodnicząca poddała pod opiniowanie przedstawiony projekt uchwały. Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (4 głosy ZA).  
 (Załącznik Nr 4 do protokołu) 

 

   4.2. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Hajnówka na lata 2021-2028; 
Skarbnik Gminy Iwona Szwarc przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Hajnówka na lata 2021-2028. Poinformowała, iż 

wprowadzone zmiany zostały podyktowane zmianą konstrukcji budżetu po zejściu z 

deficytu.     

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Dyskusji nie podjęto.  

Przewodnicząca poddała pod opiniowanie przedstawiony projekt uchwały. Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (4 głosy ZA).  
 (Załącznik Nr 5 do protokołu) 

 

4.3. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości; 
Skarbnik Gminy Iwona Szwarc przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości. Poinformowała, iż jak co roku Minister 

Finansów dokonał waloryzacji stawek o wskaźnik wzrostu cen towarów i usług 

konsumpcyjnych. Na 2022 rok wskaźnik ten wyniósł 3,6%. W związku z tym proponuje się 

podniesienie stawek podatku od nieruchomości o wskaźnik waloryzacji. Pani Skarbnik 

dodała, iż utrata dochodu budżetu gminy w stosunku do najwyższych stawek 

ministerialnych obowiązujących w 2022 r. wyniesie ponad 186 tys. zł. Przedstawiła 

wysokości proponowanych stawek podatku od nieruchomości na 2022 rok.  

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Poprosiła o zgłaszanie swoich propozycji 

wysokości stawek od nieruchomości. Propozycje nie zostały zgłoszone.    

Przewodnicząca poddała pod opiniowanie przedstawiony projekt uchwały. Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (4 głosy ZA).  
 (Załącznik Nr 6 do protokołu) 

 

4.4. w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku 

rolnego na 2022 rok; 
Skarbnik Gminy Iwona Szwarc przedstawiła projekt uchwały w sprawie obniżenia 

ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2022 rok. Poinformowała, iż dnia 20 

października 2021 r. Prezes GUS wydał Komunikat w sprawie średniej ceny skupu żyta za 

okres jedenastu kwartałów poprzedzających kwartał poprzedzający rok podatkowy 2022, 

która wynosi 61,48 zł. Proponuje się obniżenie tej stawki o 1,08 zł. do kwoty 60,40 zł. W 

tej sytuacji stawka podatku rolnego na 2022 rok wyniesie 151 zł/ha przeliczeniowy i 302 

zł/ha fizyczny. 
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Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Podjęto krótką dyskusję.  

Przewodnicząca poddała pod opiniowanie przedstawiony projekt uchwały. Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (4 głosy ZA).  
 (Załącznik Nr 7 do protokołu) 

 

4.5. w sprawie przyjęcia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Hajnówka; 
 Kierownik Referatu Inwestycji, planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami 

Andrzej Golonko przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Hajnówka. Poinformował, iż 

Ustawa o zmianie ustawy – Prawo budowlane oraz niektórych innych ustaw wprowadziła 

zmiany w przepisach ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzeniu 

ścieków. Wprowadzone zmiany polegają na dostosowaniu istniejących regulaminów 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków do wyżej wymienionych przepisów.   

 Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Podjęto krótką dyskusję.  

Przewodnicząca poddała pod opiniowanie przedstawiony projekt uchwały. 

Członkowie Komisji jednogłośnie zaopiniowali przedstawiony projekt (4 głosy ZA).   
(Załącznik Nr 8 do protokołu) 

 

4.6. w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody dla pomników 

przyrody;  
Kierownik Referatu Inwestycji, Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami 

Andrzej Golonko przedstawił projekt uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony 

przyrody dla pomników przyrody.  Poinformował, iż Nadleśnictwo Hajnówka, złożyło 

wniosek o zniesienie formy ochrony przyrody, dla drzew, które są pomnikami przyrody, tj. 

jeden dąb i dwa jesiony wyniosłe. Podczas przeprowadzonych oględzin tych drzew przy 

udziale specjalistów z Nadleśnictwa Hajnówka, stwierdzono że drzewa uległy całkowitemu 

rozkładowi. Zniesienie formy ochrony przyrody następuje z uwagi na utratę wartości 

przyrodniczych i krajobrazowych. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Dyskusji nie podjęto.   

Przewodnicząca poddała pod opiniowanie przedstawiony projekt uchwały. Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (4 głosy ZA).  
(Załącznik Nr 9 do protokołu) 

 

4.7. w sprawie przyjęcia aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w 

ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Hajnówka na lata 2014-

2029;  
Kierownik Referatu Inwestycji, Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami 

Andrzej Golonko przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji założeń do 

planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Hajnówka na 

lata 2014-2029. Poinformował, iż na podstawie ustawy Prawo energetyczne, Wójt Gminy 

jest zobowiązany do opracowania projektu założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 

elektryczną i paliwa gazowe, który należy zaktualizować co najmniej raz na 3 lata. Właśnie 

w tym roku należało dokonać aktualizacji.   

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Dyskusji nie podjęto. Przewodnicząca poddała 

pod opiniowanie przedstawiony projekt uchwały. Komisja jednogłośnie pozytywnie 
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zaopiniowała przedstawiony projekt (4 głosy ZA).  
(Załącznik Nr 10 do protokołu) 

 

4.8. w sprawie przyjęcia Raportu z realizacji „Programu Ochrony 

Środowiska dla Gminy Hajnówka na lata 2019-2029”, za lata 2019-2020; 
Kierownik Referatu Inwestycji, Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami 

Andrzej Golonko przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Raportu z realizacji 

„Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Hajnówka na lata 2019-2029”, za lata 2019-

2020. Poinformował, iż na podstawie ustawy Prawo ochrony środowiska, Wójt Gminy 

Hajnówka jest zobowiązany do sporządzenia co 2 lata raportów z wykonania programu 

ochrony środowiska. Po sporządzeniu takiego raportu, Rada Gminy przyjmuje go uchwałą.  

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Jednocześnie wyraziła swoją opinię na temat 

wyżej przedstawionego Programu. Stwierdziła, iż spodziewała się po nim  konkretnych 

rozwiązań i informacji lecz nic podobnego w nim nie znalazła. Dalszej dyskusji nie podjęto.   

Przewodnicząca poddała pod opiniowanie przedstawiony projekt uchwały. Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (4 głosy ZA).  
(Załącznik Nr 11 do protokołu) 

 

Przewodnicząca Komisji Katarzyna Jakubowska podziękowała Kierownikowi 

Referatu Inwestycji … Andrzejowi Golonko za wkład włożony w projekt dotyczący wsi 

Lipin. Głos zabrał Radny Anatol Skiepko. Cyt.”Z tego względu, jako Kierownik Golonko ok, 

ale ci co byli Kulik wpierw narobił takiej tragedii na jednym odcinku że szok, dobrze, że 

teraz jest odwodnienie, ok, ale wpierw nie było, ty wiesz sam, (wypowiedź niezrozumiała) 

…,  ktoś robi plan i przepusty były, to jak likwidować przepust, gdzie woda pobiegnie? 

(wypowiedź niezrozumiała) ….”.    

 

4.9. w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy 

Hajnówka z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami o których mowa w 

art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2022 rok; 
 Sekretarz Gminy Aleksander Kulik przedstawił projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Hajnówka z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2022 rok. Poinformował, iż 

zgodnie z ustawą Rada Gminy każdego roku musi przyjąć roczny program współpracy z 

organizacjami pozarządowymi. Po przeprowadzonych procedurach, do dnia 12 października 

2021r. nie zgłoszono uwag i wniosków. W przygotowanym programie na 2022 r. 

przeznaczyliśmy kwotę 3 tys. zł. na organizację Festiwalu Dni Muzyki Cerkiewnej.  

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Podjęto krótką dyskusję. Przewodnicząca 

zwróciła uwagę, iż podczas ogłaszanego konkursu jest zapis mówiący o jednym temacie - 

muzyce cerkiewnej.    

Przewodnicząca poddała pod opiniowanie przedstawiony projekt uchwały. Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt (4 głosy ZA).  
 (Załącznik Nr 12 do protokołu) 
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Do punktu 5-go. Zapoznanie się z Informacją z realizacji uchwał Rady 

Gminy Hajnówka podjętych od  marca 2021 r. do września 2021 r.  
Sekretarz Gminy Aleksander Kulik przedstawił Informację z realizacji uchwał Rady 

Gminy Hajnówka podjętych od  marca 2021 r. do września 2021 r Poinformował, iż zgodnie 

z paragrafem 10 Regulaminu Rady Gminy, który jest załącznikiem do Statutu Gminy 

Hajnówka, Wójt Gminy przedkłada Radzie nie rzadziej niż raz na pół roku informację z 

realizacji podjętych uchwał. Od marca do września 2021 r. odbyło się 3 sesje. Na sesjach 

podjęto 30 uchwał. 11 z nich zostały już zrealizowane, 13 uchwał jest w trakcie realizacji, 

3 uchwały uchylone przez organ nadzorczy zostały po poprawkach na nowo podjęte. Pan 

Sekretarz poinformował o zakresie tematów i ilości podjętych uchwał w poszczególnych 

tematach. 
 (Załącznik Nr 13 do protokołu) 

 

Do punktu 6-go. Zapoznanie się z Informacją Wójta Gminy Hajnówka w 

sprawie oświadczeń majątkowych za 2020 rok, złożonych przez pracowników 

Urzędu Gminy oraz kierowników gminnych jednostek organizacyjnych 

zobligowanych do ich złożenia przepisami ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o 

samorządzie gminnym.  
Sekretarz Gminy Aleksander Kulik przedstawił Informację Wójta Gminy Hajnówka 

w sprawie oświadczeń majątkowych za 2020 rok, złożonych przez pracowników Urzędu 

Gminy oraz kierowników gminnych jednostek organizacyjnych zobligowanych do ich 

złożenia przepisami ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Poinformował, 

iż zgodnie z art. 24h ust. 4  ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

pracownicy zobowiązani są do złożenia oświadczenia majątkowego w terminie do 30 

kwietnia, według stanu na dzień 31 grudnia roku poprzedniego. Wójt Gminy na podstawie 

wyżej cytowanej ustawy jest zobowiązany do analizy złożonych oświadczeń majątkowych 

i przedstawienia informacji Radzie Gminy. W związku z powyższym po dokonanej analizie 

złożonych oświadczeń stwierdzono, że wszystkie osoby zobligowane do złożenia 

oświadczenia, złożyły je w ustawowym terminie. Wójt Gminy Hajnówka oświadczenie złożył 

Wojewodzie Podlaskiemu. Wszystkie złożone oświadczenia zostały przekazane 

Naczelnikowi Urzędu Skarbowego w Hajnówce, w Bielsku Podlaskim oraz zamieszczone w 

Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy Hajnówka. Naczelnik Urzędu Skarbowego 

w Hajnówce po przeprowadzonej analizie stwierdził w niektórych oświadczeniach 

uchybienia, które polegały na: nie wykazano działki pod domem, wykazano przychód zamiast 

dochód z tytułu zatrudnienia, nie podano stanu zadłużenia na dzień 31 grudnia 2020 r., nie 

wykazano dochodu z tytułu diety z Urzędu Gminy, nie podano przychodu i dochodu z 

gospodarstwa rolnego, nie wykazano dochodu z tytułu zbycia nieruchomości. Powyższe 

uchybienia nie mają wpływu na ważność złożonych oświadczeń. Podsumowując należy 

stwierdzić, że zgodnie z zapisami zawartymi na wstępie formularza oświadczenia 

majątkowego, osoba składająca oświadczenie obowiązana jest do starannego i zupełnego 

wypełnienia każdej rubryki oświadczenia. Sekretarz A.Kulik dodał, iż osoby, w 

oświadczeniach których wystąpiły nieprawidłowości, zostały o nich poinformowane oraz 

zobowiązane do ich wyeliminowania przy składaniu kolejnych oświadczeń. Pan Sekretarz 

dodał, iż niniejsza informacja została przygotowana na podstawie ewidencji 

przyjmowanych oświadczeń majątkowych pracowników Urzędu Gminy Hajnówka za 2020 
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rok, pisma Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego z dnia 17 sierpnia 2021 roku, pisma 

Naczelnika Urzędu Skarbowego w Hajnówce z dnia 17 września 2021 roku. Pisma 

Naczelnika Urzędu Skarbowego w Bielsku Podlaskim z dnia 5 października 2021 r.  
(Załącznik Nr 14  do protokołu) 
Sekretarz Gminy korzystając z obecności na Komisji poinformował o możliwości 

składania wniosków, w związku z przystąpieniem Gminy do programu dot. komputerów dla 

uczących się dzieci i wnuków osób pracujących w przeszłości w PGR-ach.    

 
Do punktu 7-go. Zapoznanie się z Informacją Przewodniczącego Rady Gminy Hajnówka 

w sprawie oświadczeń majątkowych za 2020 rok, złożonych przez radnych 

zobligowanych do ich złożenia przepisami ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o 

samorządzie gminnym.  

Referent ds. Obsługi Rady Gminy i jej Komisji Taisa Własiuk przedstawiła 

Informację Przewodniczącego Rady Gminy Hajnówka w sprawie oświadczeń majątkowych 

za 2020 rok, złożonych przez radnych zobligowanych do ich złożenia przepisami ustawy z 

dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Taisa Własiuk poinformowała. iż osoby, które 

popełniły nieprawidłowości, zostały o nich poinformowane i zobowiązane do ich 

wyeliminowania w przyszłości. Dodała, że niniejsza informacja została przygotowana na 

podstawie: ewidencji przyjmowanych oświadczeń majątkowych Radnych Gminy Hajnówka 

za 2020 rok, pisma Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego z dnia 17 sierpnia 2021 roku oraz 

pisma Naczelnika Urzędu Skarbowego w Hajnówce z dnia 17 września 2021 roku.     
(Załącznik Nr 15 do protokołu) 
 

Do punktu 8-go. Zapoznanie się z informacją o stanie realizacji zadań oświatowych 

Gminy Hajnówka w roku szkolnym 2020/2021.  

Inspektor ds. oświaty Krystyna Onopryjuk przedstawiła informację o stanie 

realizacji zadań oświatowych Gminy Hajnówka w roku szkolnym 2020/2021. 

Poinformowała, iż opracowanie informacji oświatowej wynika z akt. 11 Prawa oświatowego. 

Organ wykonawczy jst do dnia 31 października przedstawia Radzie Gminy informację o 

realizacji zadań za poprzedni rok szkolny. W przesłanych do Państwa informacjach dość 

obszernie przedstawiono zagadnienia dot. Szkoły Podstawowej w Dubinach a także 

niektóre informacje dot. Żłobka i Szkoły Niepublicznej w Orzeszkowie. Pani Inspektor 

poprosiła o zadawanie pytań. Pytań nie sformułowano. 
(Załącznik Nr 16 do protokołu) 
 

Do punktu 9-go.  Sprawy różne. 

 Przewodnicząca Komisji poruszyła temat otrzymanego pisma ze Żłobka Maluszek 

Tytusek dotyczącego zwiększenia dotacja. Zwróciła się z zapytaniem na jakim etapie jest 

jego rozpatrywanie. Inspektor ds. oświaty Krystyna Onopryjuk odpowiadając na pytanie 

wyjaśniła, iż Gmina Hajnówka mając zawarte porozumienia z Gminami ościennymi Narew, 

Narewka, Dubicze Cerkiewne i miejska Hajnówka, wysłała pisma celem uzyskania 

informacji, czy są w stanie podwyższyć dopłaty do dzieci uczęszczających do tego żłobka. 

Pani Inspektor dodała, iż do chwili obecnej nie otrzymaliśmy wszystkich odpowiedzi. 

Sprawa jest w toku.   
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Do punktu 10-go. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

Wobec wyczerpania się porządku dziennego obrad i braku innych spraw 

Przewodnicząca zakończyła posiedzenie komisji. 

 

 

Protokolant: 

Taisa Własiuk 

 

Przewodnicząca Komisji 

Katarzyna Elżbieta Jakubowska 

 

Hajnówka, dnia 18 listopada  2021 r. 


